
Referat fra beboermøde mandag d. 16. november 2015 kl. 19:30 i fælleshuset 
1. Valg af ordstyrer 

a. Birgitte 

2. Valg af referent  

a. Esben 

3. Godkendelse af referat fra sidste beboermøde 

a. Afstemning: 24 for, 3 blank, 0 imod. 

4. Dato for næste møde er 23. februar 2016 

5. Godkendelse af kollegiets regnskab 2014/15 

a. Underskud skyldes bl.a. manglende budgettering af sæbe og ekstra udgift til aros vagt. 

b. Modsvaret delvis blandt andet af færre henvendelser til Varmemester, ikke-afhentet 

depositum, lavere udgift til vand varme og el. 

c. Afstemning for godkendelse: 23 for, 4 blank, 0 imod. 

6. Orientering fra bestyrelsen 

a. Fryserlåse: Vi skifter fra kodelåse til nøglelåse. Nøglen gives tilbage ved fraflytning. Ved 

mistet nøgle betales et beløb for at få lavet en ny. 

i. Laura: Kan man vælge ikke at have nøglen liggende selv? Måske med særaftale 

med Svend. 

b. Aros vagt: Vi får vagt i juleperioden. Vagterne anbefaler at man lader gardinerne være 

trykket fra og at der ikke er noget af værdi der ligger synligt i vinduerne. 

c. Dørene: 

i. Døren med sydøst står stadig åben hele tiden. Bestyrelsen sender sedler rundt med 

info om hvordan man nulstiller døren.  

1. Bestyrelsen vil overveje at slå døren fra i juleperioden. 

ii. Branddørene må kun bruges ved brand. 

d. Opslagstavlen: Bestyrelsen opfordrer udvalgene på kollegiet til at bruge opslagstavlen mere 

i. Camilla påpeger at stuemedarbejderne finder reklamer på fællesarealerne og 

beder beboerne om at holde op med det. 

e. Snapseudvalget er lige nu ikke eksisterende. Bestyrelsen opfordrer nye medlemmer til at 

melde sig ind. Det gamle snapseudvalg er villigt til at hjælpe nye medlemmer i gang. 

f. Hjemmesideudvalget er ophørt med at eksistere. Bestyrelsen opfordrer beboerne til at 

melde sig hvis de skulle have lyst. 

7. Indkommende forslag 

a. Stuemedarbejder søger 200kr til pynt og tæpper til studierum. 

i. Afstemning: 27 stemmer for, 0 blanke, 0 imod. 

b. Spiludvalget søger 600kr til kage og andet. 

i. Afstemning: 27 for, 0 imod, 0 blanke. 

8. Eventuelt 

a. Askebægere på udendørs arealet bliver overfyldt med affald. Bestyrelsen har næsten 

fundet en løsning. 

b. Filmrummet. Der arbejdes efter at fixe og opgradere det hele på en gang. Beboerne 

opfordres til at komme med eventuelle ønsker. 

c. Festudvalget efterlyser medlemmer. 

d. Spiludvalget minder beboerne om at de er velkomne til at kontakte udvalget for at låne 

spil. 



e. Bestyrelsen opfordrer beboerne til at kontakte bestyrelsen direkte og ikke ved opslag på 

Facebook gruppen ved lån af værktøj. 

 


